

Datum: 2025-06-30

Tid: kl 18.00-18.45

Plats: Klubbstugan Lötbodal

Närvarande: 12 st medlemmar

1. Mötet öppnas

Ordföranden Cecilia Trehn hälsar alla välkomna och förklarar mötet öppnat.

2. Fastställande av dagordning

Utsänt förslag till dagordning godkänns utan ändringar.

3. Val av justerare 2 st

Cecilia åtar sig att föra noteringar vid mötet. Sandra och Gudrun väljs att justera protokollet.

4. Föregående protokoll

Protokoll från fg medlemsmöte [2024-11-10](#) samt styrelseprotokoll finns publicerade på hemsidan [Om GTBK/Dokument](#).

5. Ekonomisk rapport

Kassör Rolf Björk lämnade följande rapport, avseende perioden 1 januari-30 juni 2025:

- **Banksaldo** 173 tkr. Leverantörsskulder (fakturor som ligger för betalning) uppgår till 13 tkr.
- **Resultatet** för perioden jan-juni är -4 tkr. Föregående år -34 tkr. Helårsbudget -63 tkr.
- Totala **intäkter** uppgår för perioden jan-juni till 139 tkr, föregående år 130 tkr. Helårsbudget 267 tkr. Några noteringar:
 - Medlemsavgifterna är lägre än föregående år.
 - HUS, anm avgifter är 40 tkr, föreg år 64 tkr och helårsbudgeten 100 tkr.
 - Det som drar upp totala intäkterna i utfallet är framförallt Nosework-tävlingarna.
- På **kostnadssidan** är det inga kostnader som dragit iväg. De ligger inom budgeten. Är som vanligt vissa kostnader som kommer under andra halvåret.

Sammanfattningsvis - just nu är ställningen och resultatet bra.

6. Rapport från sektorerna

a) Utbildning (HUS)

Pia rapporterar att **träffarna med Vardagslydnad** har fallit väl ut – de har varit välbesökta och uppskattade. Träffarna fortsätter under hösten. Liknande tillfällen/träffar för valpar planeras också.

Kurser som enligt planeringen kommer att erbjudas under hösten är: Valpkurs, Agility nybörjare och fortsättning, Allmänlydnadskurs med online-inslag, Nosework samt helkurs i Personsök.

Medlemmarna framför **önskemål** om en Appell-kurs med online-inslag samt en Lydnadskurs (startklass-).

Erika har genomgått utbildning och godkänts som **instruktör** i Agility.

Vidareutbildning för klubbens instruktörer kommer att genomföras under hösten.

b) Tävling (TÄS)

Nosework: Anki rapporterar att genomförda tävlingar i maj och juni har gått bra och nu återstår en klass 3-tävling den 17 juli. Karens för kong och hydrolat gäller 14 dagar innan – info om detta kommer att läggas ut på hemsida och FB.

Rallylydnad: Den öppna träningen avslutades med en träningstävling i mitten av juni. Träningen drar igång igen under augusti. Inga officiella tävlingar är planerade.

Gudrun är under utbildning som **skrivare** inom Rally, har kvar att praktisera som bakskrivare för 30 ekipage.

Bruks: Tävlingar genomförda under april, maj och juni har fungerat utmärkt, med hjälp av många funktionärer från klubben och ett bra deltagarantal. En brukstävling återstår – appell spår den 12 augusti.

Under våren har två nya **bruksdomare** auktoriserats (Ulrika och Carina) och ytterligare en är på gång (Eva).

Lydnadsdagar för klubbmedlemmar med tävlingsambitioner kommer att genomföras under augusti, med Catrin som instruktör.

c) Rasutveckling/MH (RUS)

Anki rapporterar att uppfödar-MH:t den 12 april avlöpte bra, med hundar bl.a från Polisen och Försvarsmakten. Den **7 september** genomförs ett **öppet MH**.

Klubben har behov av fler mentalfiguranter. RUS gick ut med en info om detta i mitten av maj, varvid en intresserad anmälde sig - men tyvärr passade inte utbildningsdatumet för denne, så behovet kvarstår.

d) Stuga/område och Kök

Kjell rapporterar att klubben nu har satt upp en extra **vägs skylt** på Lötbodalsvägen i korsningen efter bron, för att undvika felkörningar till andra fastigheter.

Soppanteringen fungerar dåligt – det stora sopkärlet på parkeringen har inte tömts på över två månader, trots flertalet påstötningar till ansvarig inom Gnesta kommun. Problemet är att inget gällande avtal finns mellan kommunen och entreprenören, vilket måste föreligga innan hämtning sker (är det besked vi fått). Obs - Matavfall får inte lämnas kvar i köket eller slängas i sopkärlet.

e) Medlem

Pia (medlemsansvarig) rapporterar att medlemsantalet ligger relativt stabilt. Just nu är vi 183 st aktiva medlemmar (dvs betalande) och totalt ca 209 st.

7. Information från styrelsen

Klubben har fått en **förfrågan från Hölö Mörkö brukshundklubb (HMBK)** om vi är intresserade av ett samarbete kring en **inomhushall**, som planerar att uppföras på deras klubbområde. En arbetsgrupp inom HMBK har tagit fram ett förslag, som efter kontakter med intressenter och vidare bearbetning ska presenteras för Södertälje kommun i höst. I nuläget finns inga uppgifter om kostnader eller andra detaljer. Hallen är planerad att ha en träningsyta på 20 x 30 meter samt en övervåning med fika-/mötesrum.

Styrelsen vänder sig till medlemmarna och låter ordet vara fritt för synpunkter på HMBK:s förfrågan.

Medlemsmötet enas om att **intresse för ett samarbete finns**, men vi önskar att HMBK återkommer med uppgifter om kostnader samt ansvar, möjligheter och åtaganden för hallens samarbetspartners. Styrelsen tar med sig medlemmarnas synpunkter och återkopplar till HMBK.

8. Frågor från medlemmarna

- a) **Sponsring:** Förslag om att inför 2026 arbeta enat inom klubben med sponsring till tävlingar. Medlemmarna tycker det är en bra idé, för att undvika att flera personer från klubben (olika sektorer) vänder sig till samma sponsor. Vi är överens om att **bilda en arbetsgrupp på 2-3 personer**. Ingela är inte med på mötet men har visat intresse för detta sedan tidigare. Pia anmäler också intresse av att ingå i arbetsgruppen. Kjell kan bidra med kontakter.
- b) **Vatten:** En medlem ställer fråga till styrelsen om det är aktuellt att få tillgång till rinnande vatten på klubben. Cecilia informerar om att styrelsen har haft frågan uppe vid ett flertal tillfällen, då behovet är stort. Tyvärr kan inte kommunens investeringsbidrag komma på fråga, då vi inte äger marken och byggnaderna på klubbområdet. Att borra en egen brunn beräknas kosta över 100 Tkr. **Frågan tas till nästkommande verksamhetsår.**

9. Mötet avslutas

Cecilia tackar för visat intresse och avslutar mötet med att lämna över ordet till Erika och Gudrun, som förberett dagens medlemsaktivitet – en prova-på / skojtävling inom agility och nosework!

Justeras:

Cecilia Trehn
Mötesordförande

Sandra Callin
Justerare

Gudrun Melander
Justerare